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Soda!demokraterna 
Fråga: Nybyggnation av Funäsdalens HC 
Planer på en ny lokal för regionens hälsocentral i Funäsdalen är en lång 
följetång. När vi Socialdemokrater genomförde ett studiebesök i november 
framkom återigen hur angeläget bygget är för primärvårdens möjligheter 
att bedriva sin verksamhet på ett bra och patientsäkert sätt. 

Den nya byggnaden är planerad till tomten väster om nuvarande 
hälsocentralen och är tänkt att inrymma även kommunala verksamheter. 

Min fråga till regionstyrelsens ordförande Eva Hellstrand (C) är: 
- Hur framskrider planerna för ny hälsocentral i Funäsdalen? 

Ann-Marie Johansson (S) 


